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Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 

Toelichting
Donderdag 25 maart ontvingen wij van de OR van de provincie Utrecht een brief waarin de OR haar zorgen 
uit ten aanzien van de aankoop van het Fortis gebouw. Deze brief heeft ons verbaasd. Naar aanleiding van 
deze brief hebben wij een aantal vragen. 
 

De OR verwijst naar het uitblijven van een reactie van hun brief aan de heer Sietsma. 
1. kunt u aangeven of er inderdaad geen reactie is geweest in de richting van de OR en indien dat zo 

is, of daar een reden voor is? 
 



De OR trekt de voorlopige conclusie dat de door GS verstrekte gegevens geen juist beeld geven van de 
werkelijkheid. Uiteraard is het voor ons als PS belangrijk dat we bij het beantwoorden van vraagstukken 
kunnen uitgaan  van juiste gegevens welke een juist beeld van de werkelijkheid geven en op basis waarvan 
een alleszins redelijke maar vooral ook zorgvuldige afweging gemaakt kan worden.  

2. Zijn de cijfers waarop het besluit is genomen om het Fortis gebouw aan te kopen juiste cijfers?  
 
3. Hebben PS hun afweging tussen het blijven en  renoveren of verhuizen kunnen maken op basis van 

realistische en de werkelijke cijfers?  
Wij stellen het op prijs als u deze vraag beantwoord met het benodigde cijfermateriaal. 
 

PS hebben gekozen voor de aankoop van het Fortis gebouw en hebben daarbij een maximum bedrag gesteld 
voor de jaarlasten met daarbij de opdracht voor een zo maximaal mogelijke opbrengst van  de huidige 
locatie en zo minimaal mogelijke kosten voor het gebruiksklaar maken van de nieuwe locatie. Dat samen 
moet ervoor zorgen dat de huisvestingskosten per jaar op een lager niveau kunnen uitkomen.  

4. Kloppen  de berekeningen en aannames van de OR?  
 
5. Is er sprake van een verschil in cijfers waarover de OR kennelijk beschikt in vergelijk met de cijfers 

op basis waarvan PS vorig jaar hun besluitvorming hebben gebaseerd? 
 

6. Zijn GS het met ons eens  dat de kosten in het te betrekken pand zo laag mogelijk gehouden dienen 
te worden en dat  er alleen onvermijdelijke kosten gemaakt worden?  
 

7. Kan GS ons de laatste stand van zaken melden op basis van de huidige en reële prijsberekeningen 
en over de mogelijke voortgang die geboekt is ten aanzien van het potentieel van de huidige locatie? 

 
Wij verzoeken GS eerst bovenstaande vragen  te beantwoorden (of uitzoekt) alvorens onomkeerbare 
stappen te nemen.  
 

Namens de fractie CDA en hoogachtend, 
 
P. Doornenbal 
 




